

天津CRY 588-B平移门、【无轨悬浮门】

产品名称	天津CRY 588-B平移门、【无轨悬浮门】
公司名称	天津科瑞雅门业有限公司
价格	8000.00/套
规格参数	产品类别:整套门 品牌:科瑞雅 材质:金属
公司地址	西青区南河镇大南河村
联系电话	13920380469

产品详情

产品类别	整套门	品牌	科瑞雅
材质	金属	金属材质	铝合金、不锈钢、优质冷轧钢
开关类型	电动、遥控、自动、刷卡、指纹	质量等级	特等
颜色	可选	产地	天津
安全等级	A级	硬度	强
抗压强度	好	摆锤冲击量	好 (kJ/m ²)
拉伸屈服强度	好 (Mpa)	抗风压性能	12级
弯曲弹性模量	好 (Mpa)	水密性	一般
制作工艺	手工	风格	欧式
使用范围	企业、事业单位、别墅、物流等	特殊用途	防盗、美观、方便
是否提供加工定制	是	是否外贸	是
外贸类型	出口	门框板材厚度	2.0 (mm)
门框最大尺寸	3000x200 (cm)		

产品特点:

- 1、外形美观稳重，性能卓越，故障率极低。
- 2、外观庄重、气派，门体颜色丰富，可与周边环境融合。
- 3、采用无轨运行，无需预埋轨道，安装快捷、简单。
- 4、门体采用热镀锌材料制作，可选择彩色聚脂粉末的喷塑或氟碳喷涂或汽车金属喷涂的表面处理，耐候性好，防腐防锈性能卓越。

- 5、控制器采用先进的微电脑控制技术，带变频控制，具有开、关门双速运行功能、带缓启动及完善的过载保护电机功能，大门运行平稳、可靠，开门设定速度为21~24米/分钟，关门设定速度为9~14米/分钟，传统伸缩门实际运行速度为9米/分钟，更加符合实际使用的需要。
- 6、配备红外防撞系统，当行人及车辆通过运行中的无轨悬浮门，门可自行停止，当人及车辆离开后，门自动运行。
- 7、配备红外防越系统，门关到位后，在设防状态下，如有人翻越悬浮门时，装于悬浮门门柱上的警灯、警笛会立即发出声光报警，声音响度大于70分贝。
- 8、配备气囊防夹伤系统，物体触及气囊，门立即停止。
- 9、停电后自带应急电源自动供电，保证平移门的应急运行。
- 10、遥控、按钮、手动等多种方式，为了用户更加方便、安全的使用，本系统还可配备刷卡、密码开门、远距离开门等门禁系统的功能（注该

type cantilever sliding gate features:

- 1、 beautiful & stable appearance, high performance with low failure rate.
- 2、 dignified & style figure, various colors , environmental integration.
- 3、 no track to run, no need to embed the track, fast and easy installation.
- 4、 the gates is made of hot-galvanized materials, different surface treatment such as powder coating, fluorocarbon coating or spray coating of car is optional, good weather resistance, corrosion preventive and superior performance.
- 5、 controller uses advanced microcomputer control technology, with variable frequency control, with open-closed different speed operation function, with slow start and improved motor overload protection function. the gate moves stable and reliable, its opening speed is 21 to 24 metre / min , while closing speed is 9-14 meters /minute. the actual operating speed of traditional telescopic gate is only 9 m / minute, the cantilever sliding gates meet the needs of practical use better.
- 6、 equipped with infrared collision avoidance system, the cantilever gate stops automatically when people or vehicles get through during running, and goes on running automatically after people or vehicles leave.
- 7、 equipped with infrared anti-climbing system, when the gate is closed in place and on security state, if a person climbs over the gate panel , the alarm lights and alarm whistle on the gate post will work immediately ,and the sound loudness is greater than 70 db.
- 8、 equipped with air bags pinch injury systems, when any object touch the air bag, the gate stop immediately.

9、 emergency power is offered to ensure the gate to move in emergency situation.

10、 remote control, buttons, manual or other opening methods is optional in order to use more conveniently and safely, the system can also be equipped with card control system, password control system, remote access control system functions, etc. (note this feature is optional).